

产品介绍 Introduction

剥线模块

- 剥线模块与端子压接机组合使用，剥皮打端子一次完成，尤其适用于多芯线缆的加工；
- 可安装到HACINT的4T压接机上，剥皮深度及长度方便可调；
- 推荐可与料带切断模块组合使用；
- 特殊设备所需，该模块可以根据具体情况而单独设计开发；
- 既可通过微动传感器触发，也可用过脚踏开关触发。

CABLE STRIPPING MODULE

- Stripping module installed to the terminal crimping machine, stripping and crimping completed in one-step;
- Match to the 4T press machine of HACINT brand, stripping depth and length can be conveniently adjusted;
- Can be applied to the tape cutting module;
- Different modules designed and developed according to special equipments;
- Can be triggered by pedal and the micro sensor.



剥线模块
Stripping module

自动卷纸器

- 可与任意一款端子压接机匹配，回收压接后剩余的纸带；
- 动力由电机驱动，噪音小，转动平稳，寿命长；
- 卷纸轮是靠弹簧的摩擦力驱动，卷纸时不会拉动端子轮转动。

PAPER WINDER

- Can be matched to any kind of terminal crimping machine, recover the remain tape after crimping;
- With the motor driving, quiet, smooth rotation and long life available;
- Paper winder is driven by the spring friction, when the wheel is rotating, terminals will not be pull.



自动卷纸器
Paper winder



对插接头
Fast-plug coupler

气动换向模块

- 该模块是气动送料模具的好搭档，彻底改变在每副模具上都需安装换向阀的历史，大幅度节省模具投资；
- 具有延时设定功能，换向时间可以精确调整，可以满足各种特殊模具的送料要求；
- 外形小巧，可匹配各种端子压接机；
- 与之匹配的气管快换接头可实现与各种模具的快插快换，极大的提高了效率；
- 有螺纹拧紧快换接头和快速对插接头可供选择。

PNEUMATIC CHANGE MODULE

- The module is a good partner for pneumatic feeding applicators, no valves needed for each applicator any more, greatly save the cost;
- With delay setting function, change-over time can be accurately adjusted, can meet the feeding requirements of different special applicators;
- Compact size, can be matched with various terminal crimping machine;
- The pipe quick joint can realize the quick change for various applicators, greatly improves the efficiency;
- Two optional quick changed coupler: screwed one and fast-plug one.



气动送料模块
Pneumatic Feeding Module

闭合高度仪

- 闭合高度仪的专用测量仪器；
- 可对工厂所有端子压接机的闭合高度进行统一和校准，进而实现快速换模，提高工作效率；
- 内置预载荷消除机械间隙，测量精度0.01mm；
- 135.78mm（欧式）和119.7mm（日式）两种规格可供选择。

SHUT HEIGHT GAUGE

- Special equipment for crimping height;
- can be manufactured in all the terminal crimping machine of the closed high degree of harmonization and alignment, thereby achieving rapid change mode, improve work efficiency;
- Built-in pre-load to eliminate mechanical gap, measurement accuracy 0.01mm;
- 135.78mm (European-style) and 119.7mm (Japanese-style) two kinds of specification to choose from.



闭合高度仪
Shut Height Gauge